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Podkladem pro zpracování bakalářské práce byla studie využití prostoru tramvajové 
smyčky. Funkce hotelu s podzemními garážemi, ve vazbě na sportovní čtvrť 
vršovického Edenu vinoucí se podél železniční trati, se jevila dobrou volbou. Forma 
rotačního válcového tělesa s atriem uvnitř a prstencem pokojů přístupných z vnitřního 
ochozu, stejně jako solidně vyřešené křížení vstupů, vjezdů a výjezdů jednotlivých typů 
dopravy byla příslibem racionálního projektu. Protože již ve studii chyběla 
přesvědčivost dořešení pěších vazeb, zejména díky absentující veřejně přístupné 
platformě propojující na úrovni 2.np novou stavbu s areálem bazénu a zimního 
stadionu, byla obtížnost projektu očekávatelná.  
 
Začneme-li hodnocení od spodní stavby, potom je možné říci, že se autorovi podařilo 
zorganizovat systém jednosměrně provozovaných podzemních garáží s vjezdovými a 
výjezdovými rampami, doplněný dvojicí únikových schodišť. Rovněž pozice schodišť 
v hotelové části je dobrá, ovšem absence třetího ramene, které by zamezilo expanzi 
požární předsíně na ochoz je chybou. Pro posouzení kvality výsledného návrhu 
vnímám jako rozhodující provozně dispoziční řešení vstupního podlaží a jeho vazby 
na první suterén a první patro. Zde spatřuji dva principiální nedostatky – zaprvé slabou 
vazbu mezi kuchyní a restaurací, kterou by bylo vhodné posílit na úkor nadbytečných 
jezírek a zadruhé přehnanou kompaktnost mohutné zdi po obvodu tramvajové smyčky, 
která je sice porostlá zelení, ale prostředí restaurace dodává až příliš silnou atmosféru 
vnitřního dvora. Byla by řešením větší míra perforace této zdi?  
 
V rámci rozpravy prosím o zodpovězení otázek: Jak by měla být správně řešena 
úniková cesta z vyšších podlaží pro osoby se sníženou schopností pohybu? 
Považujete jeden osobní výtah z přízemí k hotelovým pokojům za dostatečný? 
 
Jednotlivé části bakalářské práce jsou zpracovány v požadovaném rozsahu a 
odpovídají definovanému zadání. Grafické podání je až na drobné chyby v popiskách 
na dobré úrovni. 
  
Bakalářskou práci Matěje Říhy považuji přes vyslovené nedostatky po formální i 
obsahové stránce ve všech jejích částech za úplnou. Doporučuji práci přijmout a 
navrhuji hodnocení stupněm C.   
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